"5 Ways to Save Water in a Drought":

- 1. Identify problem areas.
- 2. Cut time from your morning routine.
- 3. Wait for full washing loads.
- 4. Check for leaks.
- 5. Replace your lawn with drought resistant pants.

在干旱中节约用水的 5 种方法":

- 1.确定问题领域。
- 2.减少早晨常规时间。
- 3.等待完全洗涤负荷。
- 4.检查是否有泄漏。
- 5.用防旱裤替换你的草坪。

Protecting Our Water

Top 10 Ways to Protect and Conserve Groundwater

- 1. Dispose of chemicals properly.
- 2. Take used motor oil to a recycling center.
- 3. Limit the amount of fertilizer used on plants.
- 4. Take short showers.
- 5. Shut water off while brushing teeth.
- 6. Run full loads of dishes and laundry.
- 7. Check for leaky faucets and have them fixed.

- 8. Abandon all wells that are not needed.
- 9. Keep a pitcher of drinking water in the refrigerator.
- 10. Get involved in water education.

十大保护和保护地下水的方法

- 1.妥善处理化学品。
- 2.将用过的机油送到回收中心。
- 3.限制植物使用的肥料量。
- 4.短暂淋浴。
- 5.刷牙时关闭水。
- 6.运行满载的餐具和洗衣房。
- 7.检查是否有漏水的水龙头并将它们固定好。
- 8.放弃所有不需要的井。
- 9.将一大罐饮用水放入冰箱。
- 10.参与水教育。

Our rivers, lakes, aquifers, and coastal waters aren't unlimited resources that can handle whatever we take out or dump in. These waters need protection.

NRDC pressures the federal government to protect all U.S. waters under the Clean Water Act. We also fight for policies and practices that ensure a safe and sufficient water supply through efficiency, pollution controls, better management, and infrastructure improvements.

我们的河流,湖泊,含水层和沿海水域不是无限的资源,可以处理我们取出或倾倒的任何东西。这些水域需要保护。

NRDC 根据"清洁水法案"向联邦政府施加压力,以保护所有美国水域。 我们还通过效率,污染控制,更好的管理和基础设施改进来争取确保安全和充足供水的政策和做法。



POLICY SOLUTION

Improve Beach Water Quality

American beaches violate public health standards thousands of times a year. We push solutions that keep them cleaner.

改善海滩水质

美国海滩每年数千次违反公共卫生标准。 我们推出让他们更清洁的解决方案。



POLICY SOLUTION

Protect Waterways from Power Plants

To stop coal-fired power plants from dumping millions of tons of toxic chemicals into waterways, we fight for stronger limitation standards by the EPA.

保护发电厂的水路

为了阻止燃煤发电厂向水道倾倒数百万吨有毒化学品,我们争取美国环保署更严格的限制标准。



POLICY SOLUTION

Protect Groundwater Supply

With more frequent droughts, groundwater levels are dwindling. We work to protect this important freshwater source from depletion and pollution.

保护地下水供应

随着干旱频发,地下水位逐渐减少。 我们致力于保护这一重要的淡水资源免受枯竭和污染。